
 147.10.ישיבת קיימא, סיכום 

 ני, רחל כרם, טל חמי, אהרון שריף, אלישע דביר.שמעוובל, יהודה פלד, סימה י: נוכחים

 קשיים בהשגת סיכום הפגישה עם ראש המועצה. .1
 :סוכם

 בקשר לסיכום הדיון שהיה ויעדכן את יובל. –טל ידבר עם מהנדס המועצה/מזכירתו לאחר החגים  .1
יובל יכין סיכום משלנו ויעביר אותו להערות המשתתפים האחרים ואחר כך  –במידה ולא יועבר סיכום  .2

 הסיכום יועבר לראש המועצה והמשתתפים מטעמו.
 מסקנות: בכל פגישה להבא לדאוג לסיכום פגישה )גם מטעמנו(. .3

 
 / כניסה לוועדות תאום פגישות .2

 : סוכם

 באחריות יהודה לתאם. –פגישה עם מהנדס המועצה  .1
 באחריות טל לתאם. –פגישה עם אבנר גבאי  .2
אהרון יבקש להיכנס כנציג הנהלת גשר הזיו, ידבר עם יוסי )יו"ר  –כניסה כנציג ציבור לוועדה המקומית  .3

 הנהלת גשר הזיו( לאחר שטל ידבר איתו קודם.
 

 התקדמות בפייסבוק .3
 

  אהרון ממשיך להזמין 400-לכ 100-במעבר מקבוצה לדף העלינו את מספר ה"חברים" מכ –אהרון מדווח .
 )כמה שפייסבוק מאשרים לו בפעם אחת(. מאיץ בנוכחים להזמין גם הם אנשים חדשים להצטרף. 

  מבקשים הסבר איך להגדיר קבלת אייטמים למייל ואיך להזמין חברים נוספים לדף מטעם  –טל, רחל, יובל
 עצמם.

  עושה( אהרון מנהל הדף. כל אחד יכול להכניס אייטם לדף אבל אהרון הוא זה שמפיץ את זה לכולםshare .)
 לפני שהוא מפיץ אותו האייטם קיים שם אבל יכול לראות אותו רק מי שנכנס במיוחד לדף.

  חשוב שיהיו לנו גם רשימות תפוצה )במייל(, אפשר לחשוב גם על ניוזלטר פעם ב.... –אהרון 
  לפי –יש המון דפי וקבוצות פייסבוק חופפים )דפים של בצת, אכזיב, העמותה לאיכות הסביבה ועוד...(  –סימה

 מה שראתה הם לא מעודכנים ולא מתחזקים אותם. האם אנחנו יכולים לסגור אותם או לתחזק אותם?
  אלמוג מתחזק  –ור הרוב לא מהאז –" זו קבוצה 99-דף הפייסבוק של "מצילים את חוףבצת הדקה ה –רחל

 אותה )בסיוע רחל(. השאר לא שלנו.

 :סוכם

 הדרכה דרך המייל איך להזמין אנשים חדשים להשתתף בדף של קיימא. –אהרון  .1
 הדרכה לחברים איך להגדיר את הדף כך שנקבל ישירות למייל –אלישע  .2
 יבדוק אפשרות להחליף את התמונה של הדרבן במשהו יותר נופי. -אהרון  .3

 
 בחוף בצתסוכות  .4
  הרעיון להמשיך במסורת של "חג בצת" בסוכות, תוך ניצול החגיגה להגדלת מאגר הפעילים בקיימא. –יובל 
   גם יציבו  –בחוף, משפחות מכליל, משפחת שריף והמשפחה של עמית ומיה  34רשת צל בעמוד  –במהלך החג

 גם להמשיך את התכנון של "האירוע".רשתות צל ויהיו בחג בחוף. אנשים מוזמנים לבוא ולצטרף במשך החג, ו
  לחודש, בצהריים עד אחה"צ )השבת שאחרי החג(. הצעות לפעילויות: הדרכה, מעגל  18-בשבת ה –החגיגה

 מוזיקה )בידורית?(, כיבוד, פעילויות לילדים.שיחה, אליפות קפיצה על מקלות )מסורת(, עפיפונים, 

  :לעשות חולצה של איכות הסביבה ביישובים ועוד,  בוצותלהפיץ בדף של קיימא, בקהצעות להרחבה לקיימא
 וכובע של קיימא, להפיץ מידע על קיימא, להחתים אנשים שרוצים להשתתף )פרטים(, להפיץ את האתר, 

 :סוכם

  .shareכולם יעשו  –יכתוב הזמנה בדף של קיימא  -יובל  .1
 תפיץ גם לרשימות התפוצה של חוף בצת. –רחל  .2



 להמשיך לתכנן.( 34)עמ' להגיע לחוף  –חמישי הקרובביום  -מי שיוכל  .3
 

  אתר של קיימא. 4

 בסיוע אהרון עובדת על איסוף החומרים. קיבלה הרבה חומר מרחל, מחכה לחומרים מהשאר. :סימה 
 /(, לגונה באכזיב, נחל בצת, קניון נהרייה. 4870נושאים בין השאר: חוף בצת, חוף אכזיב )ג 
  מגה, חלק מהחומרים שרחל שלחה לא ניתן לשים אותם. אהרון מציע להכניס  1.5יש בעיה עם קבצים מעל

 לדרייב של קיימא )?(
 .לא בטוחה שהאתר יהיה מספיק אטרקטיבי, יותר אינפורמטיבי 

  :סוכם

 לעבוד עם אהרון על האתר תוך ניסיון לפתור בעיות של גודל קבצים.תמשיך  -סימה  .1
שמי שמחפש בגוגל יוכל לקבל כתובת הכוללת את השם של קיימא כדי  נט-יבקש מקהילה -אהרון  .2

 וגם יבדוק אפשרות הגדרת כניסה אפשרית לכל מי שרוצה )ולא רק "חבר יישוב" או כד'(.להגיע לאתר, 
 

 עדכוני חופים –רחל  .5

  מיה ממליצה לתת לרט"ג עוד זמן בחורף לראות מה קורה ללגונה. להיות עם היד על הדופק –לגונה. 

 /גם בהיבט של הקרבה לחוף וגם  –רחל חושבת שכדאי לשתף את המועצה בהתנגדות לתכנית  – 4870ג
 בהיבט של העומס התחבורתי שהתכנית יוצרת. 

 
 סוכם:

 תבדוק נתונים לגבי תחבורה אם יש, ותיעזר בטל, לצורך ניסוח בקשה למועצה. -רחל  .1

 

 

 רשמה: רחל


